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Deltagare Svemo 

Jonas Gustafson  Ordförande  Anslöt till mötet vid punkt 6.03 

Åke Knutsson  Vice Ordförande  

Anja Claesson  Ledamot    

Lars Pärnebjörk  Ledamot    

Ola Hansson   Ledamot   

Ulla Peterson  Ledamot 

Lotta Kronåker Boström  Ledamot 

Martin Jarl   Generalsekreterare  

Jamie Roshage Spörndli  Biträdande Generalsekreterare 

Anna Wilhelmsson  GS/Styrelse Koordinator 

 

 

1.  Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen 

I ordförandes frånvaro öppnade vice ordförande Åke Knutsson mötet samt godkändes 

dagordningen. 

 

2.  Val av justerare 

Lars Pärnebjörk valdes att justera dagens protokoll. 

 

3. Föregående protokoll  

Styrelseprotokoll 2025–03 godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Resultatrapport  

Resultatrapporten för mars månad visar ett positivt utfall jämfört med budget. Intäkterna 

ligger i nivå med budget, medan kostnaderna understiger budget för perioden, vilket bidrar till 

det positiva utfallet. 
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5. Ärenden 

 

5.01 Kommunikationsplan/Krispolicy  

Bakgrund:  

Kommunikationsavdelningen har uppdaterat Svemos kommunikationsplan inför 2026. 

Kopplat till kommunikationsplanen har en kriskommunikationspolicy tagits fram för att 

formalisera hur Svemo som organisation ska kommunicera i samband med en krissituation i 

syfte att kommunicera korrekt, tydligt samt effektivt  

 

Beslut: 

Styrelsen diskuterade ärendet och efter en mindre justering beslutade styrelsen att godkänna 

kommunikationsplanen och kriskommunikationspolicyn. 

 

 

5.02 Namnbyte vattensportsektionen  

 

Bakgrund:  

Efter SVERAS:s inträde i vårt förbund bildades en ny gren för SVERA:s sporter i Svemo som 

då benämndes som ”vattensporter”. Man har dock sett en del problem med detta namn och 

vill därför ändra det. Vattensportsektionen fick flera förslag om namnbyte till sig från rörelsen 

och man är enig om att vilja ändra namnet på grenen till ”vattenracing” för att förtydliga vilka 

sorters sporter som ingår i just Svemos verksamhet. Vattensportsektionen är eniga om 

förslaget till namnbyte och har tagit beslut att föreslå styrelsen namnändring enligt förslaget.  

 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att bifalla vattensportsektionens önskemål om att byta namn till 

vattenracingsektionen och att man benämner våra vattensporter i framtiden som 

vattenracingsporter. GS ges i uppdrag att förankra det nya namnet inom kansliets 

verksamhet inklusive kommunikationsvägarna. Namnändringen träder i kraft i och med 

beslutet i detta protokoll. Justeringar i NT och SR genomförs löpande. 
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5.03 Godkännande av Nedre Norra Motorsportförbundets stadgar  

 

Bakgrund:  

Nedre Norra Motorsportförbundet antog nya stadgar i samband med sitt SDF-årsmöte i 

februari 2025. I enlighet med Svemos stadgar ska Svemos huvudstyrelse godkänna de av 

SDF-mötet antagna stadgarna och påtala ändring om de strider mot förbundets stadgar eller 

stadgemall för SDF eller på annat sätt anses olämpliga.   

 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att godkänna Nedre Norra Motorsportförbundets stadgar.  

 

 

5.04 Förbundsmötet 2026  

 

Bakgrund:  

Lördagen den 18 april 2026 kommer Svemos nästa förbundsmöte att genomföras. 

Kansliet har startat förberedelserna för förbundsmötet 2026 och redan nu bör en plats för 

nästa förbundsmöte beslutas. 

 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att förbundsmötet 2026 kommer att äga rum i Stockholm. 

 

 

6. Rapporter 

 

6.01 Rapport Mitt Svemo  

 

Den första modulen, avseende licenshantering, lanserades i december 2024 och omfattade 

en ny, förenklad licensstruktur. Införandet föranledde ett antal frågor från användare, men 

efter vissa justeringar samt förtydligad kommunikation har modulen därefter fungerat väl. 

Under våren 2025 färdigställs även licenser för offshoreverksamhet. 

Arbetet står nu inför ett antal strategiska vägval i den fortsatta utvecklingsprocessen. 

Styrelsen vill bjuda in digitalisering- och systemansvarig till styrelsens möte i maj 2025 för 

vidare diskussioner. 
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6.02 Säkerhet  

Säkerhetsrådet 

Säkerhetsrådet hade möte måndag 7 april. Mötet gick igenom sektionernas handlingsplaner. 

Värt att notera är FIMs uppdaterade hjälmkrav from 2026. I dagsläget endast finns 4st 

tillgängliga godkända hjälmar (två för offroad och två för racing) men fler tillverkare kommer 

troligen att fylla på.  

Trial har infört mer genomgående säkerhetskontroll och kontroll av hjälmar. Det är bra men 

på vissa håll behövs ytterligare information om varför kontrollen genomförs.  

Dragracing har varit på internationell FIM-E utbildning för tekniker och tävlingsledare. En 

uppskattad kurs, denna gång i Tyskland. Självklart diskuterades säkerheten, denna gång 

med fokus på banor.  

Supermoto har gjort en undersökning med inriktning på skador. Den har haft en hög 

svarsfrekvens och visar en stor självinsikt hos förarkåren.  

Snöskoter håller på att utvärdera säsongens test med dubb. Det har gått bra och troligen 

inför man dubb även framöver.  

Vattensporterna kommer att ha ett hybridmöte för arrangörer och chefsfunktionärer.  

Mötet diskuterade även hjälmar generellt och då framför allt hur men hittar märkningen och 

att en skadad hjälm självklart aldrig ska användas fler gånger.  

Mötet har också en förhoppning om ett gemensamt möte med Medicinska rådet under 

hösten.   

Medicinska rådet  

Medicinska rådet har sitt kommande möte 3 juni.  

Generellt 

Under Svemo Motorsportforum söndag den 16 mars presenterades Svemo säkerhetsarbete, 

sektionernas fokusområden samt det internationella samarbetet.  

 

6.03 Kanslirapport  

GS informerade om vad som är på gång på kansliet, bland annat informerar GS om 

personalförändringar samt en kort rapport från senaste GS träffen genomförd av 

Riksidrottsförbundet. 

 

6.04 Delrapport öka antalet tävlingar  

Under hösten genomfördes en enkätundersökning bland föreningar som arrangerar eller har 

arrangerat tävlingar. Med svaren från denna enkät som grund startades ett arbete upp för att 

se vad vi kan göra för att stödja föreningar så de kan arrangera fler tävlingar. 

Under Motorsportsforum i mars presenterades resultatet av enkäten och gav upphov till 

gruppdiskussioner. Arbetsgruppen har tagit vara på resultatet av dessa diskussioner och 

arbetat vidare med dessa. 
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Arbetet har fokuserat på de tre punkter som framkom som de största svårigheterna i 

enkätresultatet. 

- Kontakten med myndigheter 

- Svårt att få funktionärer till tävlingar 

- Svårt att få tag på relevant sjukvård till en rimlig kostnad 

Arbetsgruppens diskussioner har handlat om 

- Checklistor 

- Mentorskap 

- Inventering av sjukvårdsresurser 

- Hur vi engagerar nya eldsjälar 

- Distriktens roll 

 

6.05 Slutrapport Ledarstöd  

Strax innan sommaren 2024 fick Svemo tilldelat pengar i särskilt ledarstöd inom ramen för 

Fritidskortet som skulle användas för att kompetensutveckla ledare inom inkludering, 

jämställdhet, tillgänglighet och socioekonomisk segregation. Svemo har tillsammans med 

Add Gender AB arbetat för att utveckla förbundet utbildningar och ta fram nytt 

utbildningsmaterial. Styrelsen tog del av slutrapporten och noterar att Riksidrottsförbundet 

har godkänt återrapporten av det ekonomiska stödet.  

 

6.06 Kontaktpersonsrapport  

 

Samtliga kontaktpersoner kompletterade sina skriftliga rapporter från sina respektive 

ansvarsområden.  

 

7. Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte är i Norrköping lördag-söndag den 10–11 maj 2025 med början klockan 

12:00 på lördagen. 
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8.  Avslutning  

Vice ordförande Åke Knutsson tackade deltagarna och avslutade dagens möte. 

 

Vid protokollet   Vice ordförande 

 

 

Anna Wilhelmsson   Åke Knutsson 

    Godkänt via mejl 2025–04–14 

 

Justerare 

 

Lars Pärnebjörk 

Godkänt via mejl 2025–04–14 

 


